

蛻變與突破

Transformation & Breakthrough

Pastor Ernest W. 09/03/2022

大綱:

主題經文：使徒行傳 16 章

信息重點：

1. 蛻變的生命，不循常規。他們不尋常，不一樣，不自然。他們的生命是聖潔的（獨特、不同、獨一無二）。保羅和西拉就是過這樣的生活。當他們過那樣生活的時候，他們得到了突破，從監獄中被釋放出來，並且成為周圍其他人的祝福。
2. 為耶穌而活會使你與眾人不同。沒關係！神會祝福那些尊榮祂的人。祂會向那些信靠祂的人彰顯祂的大能大力。
3. 我們會看到保羅和西拉多麼不同（聖潔），並且因著他們的生命使一個教會在腓立比誕生。

Topic verse: Acts 16

Outlines:

1. Transformed lives and against the grain. They're unusual, different, not natural. They are lives that are holy, (unique, different, one of a kind). Paul and Silas lived such lives. As they did, they found their breakthrough, releasing them from jail and making them a blessing to others around them.
2. Living for Jesus will cause you to be different. That's ok! God will bless those who honor Him. He will show Himself strong and mighty on behalf of those who put their trust in Him.
3. We will notice how different (holy) Paul and Silas were and how it led to a church being born in Philippi.